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Protokół z posiedzenia 

Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Środowiska 

w dn. 23.04.2014, Fundacja Partnerstwo dla Środowiska 

pl. Matejki 5/6, Kraków 

 

OBECNI 

Członkowie KDO 

1) Towarzystwo na Rzecz Ochrony Przyrody – Mariusz Waszkiewicz 

2) Stowarzyszenie na Rzecz Ochrony i Rozwoju Dębnik – Jolanta Kapica  

3) Związek Stowarzyszeń Polska Zielona Sieć – Małgorzata Małochleb 

4) Fundacja Fundusz Partnerstwa – Magdalena Budek 

5) Fundacja Sendzimira – Agata Pietrzyk-Kaszyńska 

6) Obywatelski Komitet Ratowania Krakowa – Janina Żuradzka 

7) Wydział Kształtowania Środowiska, UMK – Jan Urbańczyk 

 

OBRADY 

I. Otwarcie posiedzenia KDO przez Przewodniczącego p. Mariusza Waszkiewicz 

II. Przyjęcie prządku obrad: 

 

1. Temat spotkania – dyskusja nad uwagami do Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania Miasta Krakowa 

2. Wolne wnioski 

III. Przebieg spotkania 

Ad. 1. Temat spotkania 

Podczas posiedzenia omówione zostały poszczególne punkty z uwagami 

przygotowanymi przez KDO do wniesienia do Studium. Jednak w związku z brakiem 

czasu, nie zdołano omówić wszystkich zaplanowanych punktów, w związku z czym 

resztę dyskusji przeniesiono do korespondencji e-mailowej. Ustalono, że do dnia 28 

kwietnia można zgłaszać uwagi, które zostaną poddane do dyskusji do dnia 3 maja. W 

dniu 5 maja 2014 r. odbędzie się głosowanie członków Komisji nad uchwałą z uwagami 

do Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania Miasta Krakowa. 

 

Ad. 2. Wolne wnioski 

Ustalono, że kolejne spotkanie Komisji w celu podjęcia uchwały dot. złożenia uwag 

z Komisji do Studium, odbędzie się 5 maja 2014 r. (poniedziałek), godz. 9.15, w siedzibie 

Fundacji Partnerstwo dla Środowiska. 

Poruszono też kwestię zaproszenia na kolejne posiedzenie KDO (np. w czerwcu) pana 

Macieja Głoda z UMK (Urząd jest zleceniodawcą utrzymania Miejskiego Parku i Ogrodu 

Zoologicznego) i dyrektora MPiOZ pana Józefa Skotnickiego (który jako zleceniobiorca 

odpowiada za utrzymanie obiektów należących do MPiOZ). Termin spotkania zostanie 

ustalony emailowo. 

 

Protokołowała 

Małgorzata Małochleb 


